
YA M A N O P T İ K

Tel :0454 411 50 77 
Adres :Çarşı Mah. Selimağa Cad.No:1/A 

PTT Karşısı-TİREBOLU

SİZİN GÖZLÜKCÜNÜZ

Yıl: 10        30 Haziran 2020Sayı:535www.yesilcotanak.com

Çayda kalite arttı
AYKUR Genel Müdür Vekili Yusuf Ziya Alim, Çyeni tip koronavirüs (Kovid-19) sürecinde 
üreticinin kendi çayını kendisinin toplama-

sının yaş çay bahçelerinin sağlığı ve geleceği için iyi 
olduğunu, kuru çay kalitesini de artırdığını söyledi.

Doğu Karadeniz'de; Artvin, Rize, Trabzon ve Gire-
sun'da 787 bin 692 metrekare alanda gerçekleştiri-
len çay hasadı, bu yıl Kovid-19 tedbirleri kapsamın-
da dışarıdan gelen yabancı işçiler gelemeyince üre-
ticiye kaldı.

Yaş çay üreticilerinin kendi imkanları ile oluşturduk-
ları ekiplerle toplama işlemi gerçekleştirilirken çay 
belgesi sahibi 199 bin 645 üretici birbirine yardımı da 
ihmal etmedi. (Devamı 2'de)

EKONOMİYE ÖNEMLİ
 KATKISI OLACAK

Tirebolu ilçesinde Doğu Karadeniz Pro-
jesi Bölge Kalkınma İdaresi Başkanlığı’nın 
desteklediği proje kapsamında topraksız 
serada çilek üretimi yapıldı. Tirebolu İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlüğü’nün organize-
sinde gerçekleştirilen bir törenle Yılgın Kö-
yünde kurulan serada ilk hasat, İlçe Kay-
makamı Salih Yüce’nin de katılımıyla yapıl-
dı.

İlçenin Yılgın Köyünde Halil Cemil Naki-
boğlu adlı üretici tarafından kurulan sera-
da, yılın ilk hasadı gerçekleştirildi. İlçe Kay-
makamı Salih Yüce ve İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü İbrahim Gencan’ın da katılımıyla 
gerçekleştirilen ilk hasatta büyük heyecan 
yaşandı.

Tirebolu’da topraksız serada ilk kez baş-
latılan çilek üretiminde olumlu sonuçlar 
alınmasının çok önemli olduğunu bildiren 
İlçe Kaymakamı Yüce, tesisin kurulmasında 
öncülük eden İlçe Tarım ve Orman Müdür-
lüğü’nü kutlarken; üretici Nakiboğlu’na da 
başarılar ve bol kazançlar diledi. (2'de)

Hıdırellez Tepesi’ne mesire alanı
irebolu’nun Yalç Köyü sınırları 

Tiçinde bulunan Hıdırellez Tepe-
si’ne, mesire alanı yapılması 

için harekete geçildi. Doğan Koruma 
ve Milli Parklar Giresun İl Müdürlüğü ta-
rafından söz konusu tepede inceleme 
yapılarak, buranın şenlik alanına dö-
nüştürülmesi kararına varıldı.

Tirebolu’daki Hıdırellez Tepesi’nde 
hafta içinde incelemelerde bulunan 
Doğa Koruma ve Milli Parklar Giresun İl 
Müdürü Ali Hıdır ve beraberindeki he-
yete Adalet ve Kalkınma Partisi Tirebolu 
İlçe Başkanı Yaşar Dikmen ile İl Genel 
Meclisi Üyesi Mehmet Şener, Yalç Köyü 

Muhtarı Yusuf Davut, Yılgın Köyü Muh-
tarı Salih Aydın ve Tirebolu Muhtarlar 
Derneği Başkanı Nazmi Gedik de eşlik 
etti.

Söz konusu tepede yapılan incele-
melerde buraya Tirebolu kültürüne 
uygun C tipi mesire alanı yapılması için 
start verildi. 

İlçenin Yalç Köyü sınırları içinde bu-
lunan Hıdırellez Tepesi’ne, her yıl şenlik 
düzenlenmesi amacıyla yapılacak 
olan mesire alanıyla ilgili proje çalış-
malarına başlanmış olup, bu projenin 
ilçe turizmine önemli katkıları olacağı 
ifade edildi.

4 bin aileye
 salgın yardımı

da nakdi ve ayni yardım yapıldığı bildi-
rildi.

İlçede Kaymakamlık bünyesinde fa-
aliyet gösteren Sosyal Yardımlaşma ve 
Dayanışma Vakfı kanalıyla toplam 3 bin 
904 aileye nakdi ve ayni yardım yapılır-
ken; bu yardımlardan 2 bin 177 aileye 
2 milyon 177 bin liraFaz 1, Faz 2, Faz 3 
(Pandemi) merkezi yardım; 698 hane-
ye de vakıf öz kaynaklarından 413 bin 
lira nakdi olmak üzere toplam 2 bin 875 
aileye 2 milyon 590 bin lira nakdi yar-
dım yapıldığı kaydedildi. Yine vakıf ka-
nalıyla bin 29 haneye 126 bin lira değe-
rinde ayni gıda yardım kolisi dağıtıldığı 
açıklandı.

Tirebolu’da vakfın yaptığı pandemi 
yardımları devam ederken; bu yardım-
ların ilçedeki ihtiyaç sahibi ailelere ya-
pıldığı kaydedildi.

Tirebolu ilçesinde yaklaşık 4 aydır 
devam eden koronavirüs pandemisi sü-
recinde vakıf tarafından toplam 3 bin 
904 aileye 2 milyon 716 bin lira tutarın-

Özel Eğitim Okulu büyütülecek
Tirebolu’nun Demirci Ma-

hallesi’nde ilçenin hayırse-
ver iş insanı Rasim Baş’ın kat-
kılarıyla gerçekleşen ve oğ-
lunun adı verilen Ahmet 
Rasim Baş Özel Eğitim ve Uy-
gulama Okulu’nun büyütül-
mesi için yapılan girişimler 
olumlu sonuç verdi ve okula 
yapılacak ek bina için Milli 
Eğitim Bakanlığı’ndan onay 
alındı. (Devamı 2'de)

‘Renkli Sokak’
 projesine destek

Tirebolu’nun Yeniköy Mahallesi’nde, ma-
halle muhtarı Osman Altay ve arkadaşları ta-
rafından başlatılan “Renkli Sokak Projesi”ne, 
Belediye Başkanı Burhan Takır ’dan da destek 
geldi. (Devamı 2'de) 

 ASKON’dan Vali Ünlü’ye ziyaret 
Milli İstihdam Seferberliği Ödülü sahibi olan Anadolu As-

lanları İşadamları Derneği (ASKON) Giresun İl Başkanı Yener 
Türk, göreve yeni başlayan Vali Enver Ünlü’ ye nezaket ziya-
retinde bulundu.

Giresun iş dünyası, yapılan yatırımlar ve sağlanan istih-
damların gündeme getirildiği ziyarette, ASKON'un çalışma-
ları ile ilgili bilgi veren Türk, ASKON olarak hedeflerinin, Gire-
sun'a daha fazla yatırım yapılmasının ve istihdam sağlan-
masının önünü açmak olduğunu söyledi. (Devamı 2'de)
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Çayda kalite arttı
(Baştarafı 1'de)
ÇAYKUR Genel Müdür Vekili Yusuf 

Ziya Alim, yaptığı açıklamada, 19 
Mayıs'ta başladıkları 1. sürgün yaş çay 
döneminde 245 bin tonun üzerinde 
alım gerçekleştirdiklerini, Ramazan 
Bayramı'nda da alım yaparak üretici-
lerin sıkıntı yaşamaması için gayret gös-
terdiklerini belirtti.

Çay hasadını üreticilerin kendileri-
nin yaptığını anlatan Alim, şöyle konuş-
tu:

"Yerli ve yabancı işçiler çayın hasa-
dında çok az görev aldı. Üreticiler yıllar 
sonra ilk kez çayın aile ürünü olduğu 
gerçeğini gördü. Üretici ailece bah-
çeye girerek hasadını yaptı. Çay kesin-
likle dalında kalmadı. Biz de verdiğimiz 

söz gereği hiçbir üreticimizi mağdur et-
medik."

Güzel bir kampanya gerçekleştiği-
nin altını çizen Alim, "Hastalık dönemin-
de aldığımız tüm önlemleri uyguladık. 
Uygulama sonucunda 46 çay fabrika-
sı, 3 bine yakım alım evinde hiçbir 
olumsuzluk yaşamadan güzel bir kam-
panya tamamladık." ifadelerini kullan-
dı.

Salgın döneminin üreticiler açısın-
dan fırsata dönüştüğünü aktaran Alim, 
"Üretici kendi çayını kendisi toplamış ol-
duğu için hem bitkinin sağlığı ve gele-
ceği için iyi oldu hem de yurt dışına gi-
decek paralar üreticinin cebinde 
kaldı. Tüketici açısından ise çok daha 
kaliteli bir ürün elde ettik." dedi.

EKONOMİYE ÖNEMLİ
 KATKISI OLACAK

(Baştarafı 1'de)
İlçede ilk kez kurulan ve olumlu sonuçlar veren top-

raksız serada çilek yetiştirmenin, yöremiz ekonomisine 
önemli katkıları olacağını da ifade eden Kaymakam 
Yüce, “Bu tesisin ilçemize ve yöremize örnek olmasını 
diliyorum. Devlet destekli bu projenin ilçemizde daha 
da yaygınlaşması için çaba göstereceğiz. Topraksız se-
rada çilek üretimi yapılmasında emeği geçen herkesi 
tebrik ediyorum” dedi.

Tirebolu’da topraksız serada ilk kez çilek üretimi yap-
manın mutluluğunu duyduklarını kaydeden İlçe Tarım 
ve Orman Müdürü Gencan, söz konusu projenin ger-
çekleşmesinde katkıda bulunan İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü ile daire personellerine teşekkür ederek, “Biz, 
bu projeyi hayata geçirmek için 3 yıldır uğraş veriyor-
duk. Sonunda amacımıza ulaştık ve projeyi hayata ge-
çirdik. Bu ilçemizde bir ilk oldu. En büyük hedefimiz, il-
çemizde bu projeyi daha da yaygınlaştırmak ve üreti-
cilerimize ekonomik katkı sağlamaktır” ifadesinde bu-
lundu.

Öte yandan, Yılgın Köyünde 320 metrekarelik alan-
da yaklaşık 7 bin fidenin dikimiyle gerçekleşen serada 
yılda 4 bin ton çilek üretimi yapılacağı kaydedildi.

Özel Eğitim Okulu büyütülecek

Söz konusu okula yapılacak ek bina için Milli Eğitim 
Bakanlığı nezdinde bir dizi girişimlerde bulunan Adalet 
ve Kalkınma Partisi Tirebolu İlçe Başkanı Yaşar Dikmen, il-
çedeki Özel Eğitim ve Uygulama Okulu’nun büyütül-
mesi ve bölgeye daha iyi hizmet verebilmesi hususun-
da ilgili bakanlıktan çıkarılan ödeneğin 2020 yılı Yatırım 
Programına alındığını bildirdi.

Tirebolulu hayırsever iş insanı Rasim Baş’ın 1 milyon 
70 bin liralık yeni katkısına ilaveten, Milli Eğitim Bakanlı-
ğı’ndan 1 milyon 305 bin liralık ek ödenek sağlandığını 
müjdeleyen Dikmen, bu projenin 2020 Yatırım Progra-

mına alındığını kaydetti. Buna göre, Tirebolu’daki Özel 
Eğitim ve Uygulama Okulu, yeni projeyle birlikte daha 
da büyüyecek ve bölgede daha geniş bir alana hiz-
met verecek.

Dikmen, Tirebolu’daki Özel Eğitim ve Uygulama 
Okulu’na ait eğitim binalarının ikmal inşaatları için ge-
rekli ödeneğin bakanlıkça onaylanmasında önemli 
katkıları olan Giresun Milletvekilleri Cemal Öztürk ile 
Kadir Aydın ve Sabri Öztürk’e ayrı ayrı teşekkür ettiğini 
belirterek, “Yeni okulumuz, Milli Eğitim camiasına ve il-
çemize hayırlı olsun” dedi.

 (Baştarafı 1'de) 

‘Renkli Sokak’
 projesine destek

(Baştarafı 1'de)
Mahalledeki ara sokaklarda sürdürü-

len boyama çalışmalarını inceleyen ve 
projeyi yürüten ekibe her konuda destek 
veren Belediye Başkanı Takır ’ın bu jesti, 
mahalle halkı arasında da büyük mem-
nunluk yaratırken; Yeniköy Mahallesi’nin 
muhtarı Altay, desteklerinden dolayı 
başkan Takır ’a teşekkürlerini iletti.

Aynı zamanda Belediye Başkanı 
Takır ’ın da oturduğu mahalle olan Yeni-
köy Mahallesi’nde muhtar Altay ve ça-

lışma arkadaşları tarafından sürdürü-
len boyama ve düzenleme işlemlerin-
de önemli bir mesafe katedilirken; ma-
halledeki bu çalışmaların 10 Tem-
muz’da sona ereceği kaydedildi.

Mahallede eski ve tarihi evlerin bo-
yanması ve çevrede yapılan düzenle-
melerle çok özel ve apayrı bir görünü-
me kavuşmakta olan Yeniköy Mahalle-
si’nin, Renkli Sokak Projesiyle turizm yö-
nünden de ilgi çeker hale geleceği 
kaydedildi.

 ASKON’dan Vali Ünlü’ye ziyaret 
Vali Enver Ünlü ise, yapılan ziyaretten duyduğu mem-

nuniyeti dile getirerek başarılar diledi.
Ziyaret sonrası açıklamalarda bulunan ASKON İl Başka-

nı Yener Türk, Giresun’un geleceğinin fındığa dayalı sanayi 
ve turizm hizmet sektöründe olduğunu ifade etti.

“Giresun’a daha fazla yatırım yapılması ve daha fazla 
istihdam sağlanması en büyük hedefimizdir" vurgusu 
yapan Türk, "Giresun’un geleceğini turizm ve hammadde-
si bizde olan fındığa dayalı sanayide görüyoruz. Bunların 

yanı sıra sağlık turizmi de göz ardı edilemez. Bu güne kadar Giresun 
son birkaç yılda bir ivme yakalamış olsa da diğer Karadeniz illeri 
gibi turizmde hak ettiği payı alamadığı da bir gerçektir. Bu anlam-
da Giresun’un turizme daha fazla yatırım ve tanıtıma ihtiyacı bu-
lunmaktadır" dedi.

Konuşmasını fındık ve fındıkla ilgili yatırımlara yoğunlaştıran 
ASKON İl Başkanı Yener Türk, şunları kaydetti:

"Kalkınmamız anlamında yatırıma yönelebileceğimiz diğer 
önemli alan ise daha önce de değindiğim dünyaca ünlü Giresun 

fındığıdır. Bugüne kadar en kaliteli fındığı sadece üretip sattık ama fındığa 
katma değer sağlayacak sanayi kuruluşları yeteri kadar olamadı. Fındığı-
mızı işleyerek üretim yapan bazı küçük çaplı işletmelerimiz olsa da ham-
maddesi elimizde olan fındığımızı mamul olarak geniş çaplı üretecek sa-
nayi kuruluşlarına ihtiyaç duyulmaktadır. Bunun gerçekleşmesi sadece Gi-
resun’a değil ülkemize katkı sağlayacak önemli ihracat yatırımı olacaktır. 
Bunun yanı sıra yayla ve sağlık turizmi de bölgemizde ve ilimizde geleceği 
olan bir alandır. Bu konularda üyemiz olan veya olmayan yatırımcılarımızla 
çalışmalarımız bulunmaktadır.”

 (Baştarafı 1'de) 
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Sokak hayvanlarına destek zamanı!
Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Kadın Kolları "Bir Kap Su Bir Kap Mama" kampan-

yası kapsamında Giresun Belediyesi Hayvan Barınağında basın açıklaması yaptı.
Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Kadın Kolları Başkanı Berrin Aydın, “Bu açıklama-

mızı sahipsiz, sessiz can dostlarımız sokak hayvanlarının beslenme ihtiyaçlarının karşı-
lanması, toplumsal duyarlılığı artırmak ve dikkat çekmek amacıyla açıklamaktan 
gurur duyarız” dedi.

“Bu mavi gezegende bizim kadar yüce yaratıcının yaratmış olduğu diğer canlıların 
ve gelecek nesillerinde yaşama hakkı vardır. Bu hakka saygı göstermeli emaneti yarın-
lara güzel bir şekilde taşımalıyız. Dünyayı bizimle paylaşan can dostlarımıza değer ver-
meli, onları korumalı ve hayatı onlarla paylaşmalıyız” diyen Berrin Aydın, açıklamasın-
da şunları dile getirdi:

“Seslerini duyuramayan sahipsiz hayvanlar, yaz mevsimi ile beraber gelen sıcak 
havanın getirmiş olduğu yemek, barınak ve su bulma gibi zorluklarla mücadele et-
mektedirler.

Özellikle pandemi ile beraber gelen kısıtlamalarda ve mevsimin de etkisiyle sıcak-
tan çok fazla etkilenen can dostlarımız ya bitkin düşüyor veya yaşamlarını kaybediyor-
lar.

Sahibi Allah olan sokak hayvanları için, belirli günlerde ‘Bir Kap Su, Bir Kap Mama’ 
kampanyasına biz de AK Kadınlar olarak destek oluyoruz. Haydi sen de sokaktaki dost-
larımız için kapının önüne bir kap su, bir kap mama bırak.”

 "Dut pekmezi" mesaisi başladı 

Giresun'da geleneksel yöntem-
lerle dut pekmezi hazırlanması için 
iki ay sürecek mesai başladı.

Sağlık açısından çeşitli faydala-
rı olduğu bilinen ve özellikle de kış 
aylarında daha fazla tüketilen dut 
pekmezi, kadınlar öncülüğünde 
hazırlanıyor.

Karadeniz'de hemen hemen 
her evin bahçesinde dut ağacı bu-
lunuyor. Özellikle Giresun'un Şebin-
karahisar ilçesi ise dut yetiştiricili-
ğinde ön plana çıkıyor.

Dut ağaçları ailedeki erkeklerin 
yardımıyla silkelendikten sonra 
meyveler toplanarak kazanlara 
boşaltılıyor. Aroma ve tat bakımın-
dan incelik isteyen kaynatma, 
süzme gibi işlemleri ise kadınlar 
büyük emeklerle gerçekleştiriyor.

Kazanlarda odun ateşiyle kay-
natılan dutlar, çeşitli işlemlerden 
geçirilerek pekmez haline getirili-
yor.

Şebinkarahisar'da her yıl yakla-
şık 8 bin ton dut yetişirken yöre sa-
kinleri hazırladıkları 400 ton pek-
mezi hem kendileri tüketiyor hem 
de kilogramını 40 ila 50 lira arasın-
da değişen fiyatlarla satışa sunu-
yor.

"DUT PEKMEZİ BİR GELENEK”
Şebinkarahisar'da yaşayan Gül-

zade Kondu (49), pekmez kaynat-
manın inceliklerini kayınvalidesin-
den öğrendiğini söyledi.

Sabahın ilk ışıklarıyla dut ağaç-
larını silkelediklerini aktaran Kondu, 
"Kazanlarda kaynattığımız dutları 
sepetlere çekiyoruz. Sepetlerde 
elek yardımıyla süzdüğümüz şırayı 

tekrar kazanda bir miktar kaynatı-
yoruz. Şırayı daha sonra kuruması 
için tepsilere döküp güneşin altın-
da bırakıyoruz" dedi.

Kondu, şıranın yaklaşık 4 ila 7 
gün arasında tepsilerde bekletildi-
ğini anlatarak, "Dut pekmezi bir ge-
lenek, yüzyıllardır atalarımız yap-
mış, biz de onlardan devraldık. On-
lardan devraldığımız dut bahçele-
rindeki ağaçları da yeniliyoruz. Ku-
ruyanları kesip yerine yenilerini diki-
yoruz. Bu iş bize gelir sağlıyor." diye 
konuştu.

İklim şartlarına göre, yılda 500 ki-
logram ila 2 ton arasında pekmez 
ürettiklerini vurgulayan Kondu, pek-
mez kaynatma işinin haziranda 
başlayıp ağustosun ortalarına 
kadar sürdüğünü aktardı.

Kondu, bu işin inceliğinin pek-
mezlerin güneşte kıvamını bulması 
olduğunu belirtti.

"YÖRESEL ÜRÜN SATIŞLARI KORO-
NAVİRÜS NEDENİYLE ARTTI”

Kondu'nun oğlu Ömer Kondu 
ise yörede yetişen dutların verimli ol-
ması dolayısıyla pekmezin ilgi gör-
düğünü söyledi.

Ailesinin yıllardır bu işi yaptığına 
işaret eden Kondu, kendisinin de 
çocukluğundan beri pekmez ha-
zırlamanın inceliklerini öğrendiğini 
belirtti.

Bir süre önce aile işletmesi kurdukla-
rını dile getiren Kondu, "Ürünleri hem il-
çede satıyoruz hem de internet üzerin-
den Türkiye'nin her yerine gönderiyo-
ruz. Son zamanlarda yöresel ürün satış-
ları koronavirüs nedeniyle arttı. Herkes 
doğal, katkısız ürünlere ilgi duymaya 
başladı. Satışlar günden güne artıyor." 
şeklinde konuştu.

Kurbanını paylaş
 kardeşinle yakınlaş 

Giresun İl Müftüsü ve Türkiye Diyanet Vakfı Giresun Şube-
si Başkanı Muhittin Oral, tüm Giresunluları "2020 Yılı Vekalet 
Yoluyla Kurban Kesim Organizasyonu"na katılmaya çağır-
dı.

2020 yılı vekalet yoluyla kurban kesim bedelinin yurt 
içinde 975, yurt dışında 825 lira olarak belirlendiğini ifade 

eden İl Müftüsü Oral, "Kurbanlarımızı paylaşarak gönül 
coğrafyamızdaki tüm kardeşlerimize ulaşalım. En 
büyük imkanımızın ihtiyaç sahiplerine ulaşmak, yoksulu 
gözetmek ve sahip çıkmak olduğunu unutmayalım. 
Vakfımız milletimizin kurban vekaletlerini titizlik ve şeffaf-
lıkla dini esaslara uygun olarak güven ve emanete ri-
ayet şiarıyla yerine getirmektedir. Kurbanlar vekalet sa-
hiplerinin isimleri tek tek okunarak bizzat Diyanet İşleri 
Başkanlığı ile vakfımızın görevli ve gönüllüleri nezaretin-
de kesilmektedir. Her aşaması büyük bir hassasiyetle 
takip edilen ve İslami usullere uygun olarak kesilen kur-
banlar, yurt içinde ve yurtdışında ihtiyaç sahiplerine 
ulaştırılmaktadır” dedi.

Kenhdisinin de TDV’ye bağışta bulunduğunu akta-
ran Müftü Oral, şunları belirtti:

“Vatandaşlarımız 'tdv. org' ve 'bagis. tdv. org' ad-
reslerinden online bağış yapabilmenin yanı sıra 'Andro-
id' ve 'Apple Store' mağazalarından indirilebilen mobil 
bağış uygulamamızdan kurban vekaletlerini verebile-
cekleri gibi, il ve ilçe müftülükleri, Türkiye Diyanet Vakfı şu-
beleri, din görevlilerimiz, tüm PTT şubeleri ve anlaşmalı 
bankalar aracılığıyla da Türkiye Diyanet Vakfı kurban 
programına katılım sağlayabilirler.

Vatandaşlarımız ‘0454 215 75 11’ numaralı telefonu 
arayarak kurban vekaleti ile ilgili detaylı bilgiyi vakıf tem-
silcimizden alabilirler.”

Fındığa "davullu" koruma
Akçakoca ilçesinde fındık üretimi yapılan köylerde 

yaşayan gençler, geceleri davul çalarak tuttukları nö-
betle ürünlerini yabani hayvanlardan koruyor.

Geçimlerini büyük oranda fındıktan sağlayan Ak-
çakocalı üreticiler, zaman zaman ayı ve domuz gibi 
yabani hayvanların bahçelerine zarar vermesi nede-
niyle ürün kaybı yaşıyor.

Bunu engellemek amacıyla Altunçay köyünde ya-
şayan üreticiler, dedelerinden öğrendikleri yöntemleri 
kullanarak, her yıl köyün gençlerinden oluşan bir grubu 
"davul nöbetçisi" olarak belirliyor.

Gençler, geceleri ürünlerini yabani hayvanlardan 
korumak için davul çalarak nöbet tutuyor.

"KÖYDE YAŞAYAN HER GENÇ BU NÖBETİ TUTMUŞTUR”
Fındık üreticisi Soner Uslu, yaptığı açıklamada, ar-

kadaşlarıyla gece boyunca davul çalarak yabani hay-
vanların bahçeye girmesini engellediklerini söyledi.

Ailesinin ve kendisinin geçimini büyük oranda fın-
dıktan sağladığını belirten Uslu, "Yabani hayvanlar fın-
dık bahçelerini talan ediyor. Bu hayvanlar taze fındığı 
çok seviyor. Köyde her yıl gençlerden oluşan bir ekip ku-
ruluyor ve düzenli olarak belirli saatlerde davul çalını-
yor." diye konuştu.

Yabani hayvanlara zarar gelmemesi için davul çal-
dıklarını ifade eden Soner Uslu, "Hasat zamanı başlıyor. 
Ayı, domuz gibi yabani hayvanlardan bahçelerimizi 
korumak için bu işi yapıyoruz. Hayvanlara zarar gelme-

mesini istediğimiz için bu geleneği uyguluyoruz." 
dedi.

Bu yöntemin geçmişten bugüne taşındığını akta-
ran Uslu, "Bu geleneği dedelerimizden babalarımız, 
babalarımızdan ise biz aldık. İnşallah bizden de ço-
cuklarımız alacak. Köyde yaşayan her genç bu nö-
beti tutmuştur. Sıra bizde, biz de bizden sonra yetişen 
gençlere devredeceğiz. Köyün gençleriyle nöbet tu-
tuyoruz. Burada herkes birbirinin bahçesine gidiyor. 
Bahçenin içinde tur atıyoruz, davul çalıyoruz. Hay-
vanlara zarar gelmeden onları göndermeye çalışı-
yoruz." ifadelerini kullandı.
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Tıp Fakültesi’nde mezuniyet sevinci

Giresun Üniversitesi Tıp Fakülte-
si’nden 2020-2021 akademik döne-
minde mezun olan yaklaşık 40 öğ-
renci için Rektörlük bahçesinde sem-
bolik bir mezuniyet töreni düzenlen-
di.

Koronavirüs salgını sebebiyle, sos-
yal mesafe, hijyen ve maske gibi 
önemli kurallara dikkat edilerek icra 
edilen mezuniyet törenine Rektör 
Prof.Dr. Yılmaz Can, Rektör Yardımcı-
ları Prof.Dr. Güven Özdem ve Prof.Dr. 
Hüseyin Peker ile birlikte, az sayıda 

akademik personel katıldı.
Tıp Fakültesi Dekanı Prof.Dr. 

Canan Çelik yaptığı konuşmada; öğ-
rencileri kısıtlı ve sembolik de olsa 
böyle bir tören ile mezun etmenin 
mutluluğunu yaşadıklarını dile getire-
rek, “Bu konuda emeği geçen başta 
sayın rektörümüz olmak üzere herke-
se teşekkür ediyorum” dedi.

Rektör Prof.Dr. Yılmaz Can da yap-
tığı konuşmada; salgın sebebiyle 
tüm dünyada herkesin önemli bir mü-
cadele içinde olduğunu hatırlata-

rak; en kısa zamanda eski normal dü-
zene geçmeyi temenni ettiğini dile 
getirdi.

Rektör Can, insana hizmet eden 
her mesleğin kutsal olduğunu belirte-
rek; hekimlik mesleğinin diğer mes-
leklerden bu konuda biraz daha 
önde olduğunu söyledi.

Can, “Bu önemli ve kutsal mesle-
ğin bir mensubu olarak, üzerinize al-
dığınız sorumluluğun hakkını verece-
ğinize inanıyorum. İnsanların en de-
ğerlisi insanlığa en güzel şekilde hiz-
met edendir, bu dinen de böyledir. 
Mesleğinizi biraz sonra edeceğiniz 
yemininize bağlı olarak yapacağını-
za, insanlığa hizmet ederek, mesle-
ğinizin saygınlığını koruyacağınıza, 
milletinize ve memleketinize çok fay-
dalı işler yapacağınıza inancım tam-
dır. Ben de bir hekim babasıyım. Ma-
alesef ailelerinizin katıldığı bir tören 
icra edemiyoruz. Onların bedeni 
belki burada değil ama, kalplerinin 
şu anda tam olarak burada attığını 
biliyorum. Onları ve sizi bu güne geti-
ren hocalarınızı bir kez daha tebrik 
ediyorum” diye konuştu.

“Salgın sürecinde en yoğun mü-
cadeleyi, en büyük sorumluluğu 

başta hekimlerimiz olmak üzere sağ-
lık çalışanlarımız üstlenmiştir” diyen 
Rektör Can, “Bu vesileyle hepsine ay-
rıca teşekkür ediyorum. Zor şartlarda, 
çok büyük emek harcayarak bu nok-
taya geldiniz. Bundan sonraki meslek 
hayatınızda daha büyük başarılara 
imza atacağınıza yürekten inanıyo-
rum” dedi.

2020-2021 öğretim yılında ilk üç 
dereceye giren öğrencilere temsili 

diplomaları ve hediyeleri Rektör 
Prof.Dr. Yılmaz Can ile Rektör Yardım-
cıları Prof.Dr. Güven Özdem ve 
Prof.Dr. Hüseyin Peker tarafından veril-
di.

Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Canan Çelik tarafından mezun öğ-
rencilere “Hipokrat yemini” ettirilmesi-
nin ardından, mezuniyet keplerinin 
havaya fırlatılması ve toplu fotoğraf 
çekimi ile tören sona erdi.

Freşa’ya Uzak 
Doğu'da yoğun ilgi

Giresun'da meyve aromalı maden suyu üreten fir-
manın ürünleri, Çin ve Malezya'nın da aralarında bulun-
duğu yaklaşık 40 ülkede tüketicilerin beğenisine sunulu-
yor.

Merkeze bağlı İnişdibi köyünde 1997 yılında kurulan 
Çakırmelikoğlu Maden Suyu İşletmeleri, 2000 yılından iti-
baren "Freşa" markası altında meyve aromalı maden 
suyu üretiyor.

Firma, 2007 yılında metropollere daha yakın olmak 
amacıyla Bursa'da ikinci tesisini kurdu. Her iki tesiste de 
limon ve çilek başta olmak üzere meyve suyu ve aro-
malarının maden suyu ile buluştuğu lezzetler üretiliyor.

Yaklaşık 40 ülkeye ihracat gerçekleştiren firma, bir yıl 
önce de Çin ve çevresindeki ülkelerin pazarlarına gir-
meyi başardı. Şirketin yeni hedefi ise Güney Asya'da üre-
tim tesisi kurmak.

"TÜRKİYE VE DÜNYA PAZARINDA HER ZEVKE HİTAP EDEN 
ÜRÜNLER SUNDUK”

Freşa Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu, 
23 yıldır meyve aromalı maden suyu ürettiklerini söyledi.

Üretime başladıkları günden bu yana Ar-Ge çalışma-
larına önem verdiklerini belirten Çakırmelikoğlu, Türkiye 
ve dünya pazarında her zevke hitap eden ürünler sun-
duklarını ifade etti.

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı da olan Ça-
kırmelikoğlu, yaklaşık 40 ülkeye ihracat yaptıklarına dik-
kati çekerek, ABD, Almanya, Avustralya, İngiltere, Çin, Hin-
distan, Kanada, İsrail, Yunanistan, Bosna ve Romanya 
gibi ülkelere ürün gönderdiklerini aktardı.

Gıda sektöründe marka olmanın önemini vurgula-
yan Çakırmelikoğlu, "Ürünleri ve firmayı tanıtmanın en 
doğru yolu fuarlardır. Biz de ülkemiz başta olmak üzere 
Birleşik Arap Emirlikleri, Malezya, Fransa ve Çin gibi ülke-
lerin gıda ve içecek fuarlarına katılıyoruz." dedi.

Çakırmelikoğlu, Çin pazarını adeta bir derya olarak gördükle-
rinin altını çizerek, "Çin'e ihracat yapmak bir hayaldi ve biz bunu 
doğru oluşumlarla gerçekleştirdik. 2019 yılında Çin pazarına gir-
dik." diye konuştu.

Çin pazarına girmelerinin kolay olmadığını aktaran Çakırmeli-
koğlu, yaklaşık 3 yıl Çin'de satış ekipleri ile ürün çeşitleri ve dağıtı-
mı gibi konuların ele alındığı çok sayıda toplantı gerçekleştirdikle-
rini belirtti.

Çakırmelikoğlu, Çin'de çalıştıkları firmaların market, restoran 
ve dağıtım konularında uzman olduğuna işaret ederek, şu de-
ğerlendirmede bulundu:

"Bu sebeple kısa sürede iyi bir yere geldik ve raflarda ürünler 
dönmeye başladı. Çin'de siparişler devamlılık kazandı ki bizim 
için en önemlisi budur. Her ülkede olduğu gibi Çin'de de ürünleri-
miz çok beğenildi. Sağlıklı, renkli ve güzel bir içecek olarak algıla-
nıyor. Kısacası Çin Seddi'ni aştık."

Filipinler, Vietnam ve Singapur ile de anlaşma yaptıklarını dile 
getiren Çakırmelikoğlu, bu ülkelere gönderilecek ürünlerin plan-
landığını, sevkiyat için beklediklerini kaydetti.

"ÇİN VE ETRAFINDAKİ ÜLKELER GELECEK VADEDİYOR”
Çakırmelikoğlu, dünya markası olmayı hedeflediklerini vurgu-

layarak, "Uzak Doğu ve Güney Asya ülkeleri birbirine çok yakın. Bu-
ralara Çin başta olmak üzere Tayvan ve Malezya'ya ihracatımız 
var. Kısa zamanda Filipinler, Vietnam ve Singapur'da da ürünleri-
miz tüketicilerin beğenisine sunulacak." dedi.

Güney Asya'da Hindistan, Pakistan ve Maldivler'in yer aldığı 
bölgede çalışmalarının olduğunu anlatan Çakırmelikoğlu, "O ül-
kelerin en uygun bölgesinde dolum tesisi kurarak yatırım yapma-
yı planlıyoruz. Çin ve etrafındaki ülkeler gelecek vadediyor. İnşal-
lah bu hedefimizi de gerçekleştireceğiz." diye konuştu.

Çakırmelikoğlu, ülkelere göre damak tatlarının farklılık göster-
diğini ancak tüm ülkelerde çilek, limon ve mandalinanın ana 
ürün olduğunu ifade etti.

Vietnam, Malezya ve Tayvan gibi ülkelerde ise ananas ve mo-
hito ürünlerinin tercih edildiğini aktaran Çakırmelikoğlu, Viet-
nam'da ve Pakistan'da kavun-muz, karpuz-çilek karışımlarının be-
ğenildiğine işaret etti.

Çakırmelikoğlu, her ülkenin diline ve kanunlara uygun etiket 
ve dizaynlar kullandıklarını da sözlerine ekledi.

Bakan Koca ile sağlık 
yatırımları görüşüldü

dalet ve Kalkınma 

APartisi Giresun Millet-
vekili Kadir Aydın, Sağ-

lık Bakanı Fahrettin Koca ile Gi-
resun’a gerçekleştirilen sağlık 
yatırımları hakkında görüş alış-
verişinde bulunduklarını ve 
pandemi sürecini değerlendir-
diklerini belirtti. 

Aydın, ziyaretin ardından 
yaptığı açık lamada, “AK 
Parti’nin sağlıkta gerçekleştirdi-
ği reformlar sayesinde bugün 
dünyanın gıpta ile izlediği bir 
ülke konumundayız. 

Şehirlerimize inşa edilen 
modern ve son teknolojiyle do-
natılmış hastanelerin yanında 
her vatandaşımızın birinci sınıf 
sağlık hizmeti alması şunu gös-
teriyor ki; Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan li-
derliğindeki Türkiye, sağlıkta 
ulaştığı seviyeyle geçmişle mu-
kayese edilemeyecek düzey-
dedir” dedi.

“Ülkemiz en zor zamanlar-
da dahi sağlık altyapısının son 
18 yılda atılan güçlü temelleri 
sayesinde en az zararla süreci 
idare etmesini bilmiştir” diyen 
Aydın, şöyle devam etti:

“Koronavirüsle mücadele-
de hiç şüphesiz Giresunlu hem-
şehrilerimizin sürece katkısı, 
sabır ve metaneti diğer illerimi-
ze nazaran şehrimizi daha ba-
şarılı bir konumda tutmuştur. Bu 

vesileyle Giresunlu hemşehrileri-
me her daim devletimizin yanın-
da oldukları ve tedbir kararlarına 
riayet ettikleri için teşekkür ediyo-
rum.”

Mil let veki li Aydın, Bakan 
Koca’yı Eğitim ve Araştırma Has-
tanesinin açılışına da davet etti-
ğini dile getirerek, şu açıklamayı 
yaptı:

“Eynesil Devlet Hastanesi iha-
lesinin yapılmış olup müteahhit 
firma tarafından çalışmalara baş-
landığı hususunda bilgi alışverişi 
ile birlikte Güce Devlet Hastanesi 
ihale talimatının Sayın Bakanımız 
tarafından 15 Temmuz olarak be-
lirlenmesi konularını ele aldık.

 Bu vesileyle sağlık alanında 
vatandaşlarımıza çok önemli hiz-
metler verecek olan bu iki yatırı-
mımızın Eynesilli ve Güceli hem-
şehrilerime hayırlı olmasını diliyo-
rum. Sayın Bakanımızı Eğitim ve 
Araştırma Hastanesinin resmi açı-
lışı ve ilimizde sağlık alanında ger-
çekleşen yatırımları bizzat yerin-
de incelemeleri için fındığın baş-
kenti ve kirazın anavatanı Gire-
sun’umuza davet ettik. 

Normalleşme sürecinin aka-
binde gerçekleştirecekleri il ziya-
retleri kapsamında şehrimizi ziya-
ret etmekten memnuniyet duya-
caklarını ifade ettiler.

 Kendilerine nazik misafirper-
verlikleri için teşekkür ediyor, çalış-
malarında kolaylıklar diliyorum.”
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 Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet Muharrem Kasapoğlu: 

“Türkiye pandemi sürecinde güçlü bir sınav verdi”
ençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet 

GMuharrem Kasapoğlu, Türkiye'nin 
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) sü-

recinde güçlü bir sınav verdiğine dikkati çeke-
rek, “Bizler bu süreçte çok güçlü bir sınavı, çok 
başarılı bir sınavı birlikte verdik. Birçok ülkeden 
bu konuda daha önde olduğumuzu görüyo-
ruz. Özellikle gelişmiş olduğunu bildiğimiz ül-
kelerin çok çok önünde başarıyla bu süreci yö-
netiyoruz.

Sağlık alt yapımız, sağlık çalışanlarımız bu 

süreçteki başarının en önemli faktörleridir. 
Cumhurbaşkanlığımızın liderliğinde ülkemizin 
son 18 yıldır yaşadığı devrimler de bu başarı-
nın önemli aktörüdür.” değerlendirmesinde 
bulundu.

Bakanlık yurtlarının pandemi sürecinde 
önemli bir misyonu ifa ettiğini anlatan Bakan 
Kasapoğlu, şunları kaydetti:

“Bu çerçevede bakanlığımız ülkemizin dört 
bir tarafında inşa edilmiş yurtları, kalitesiyle, 
konforuyla ülkemizin sahip olduğu yurt alt ya-

pısı da bu çerçevede önemli bir misyonu ifa 
etti. Bakanlığımızın tüm tesisleri iyi günde de 
zor günde de bu milletin evlatlarının hizmetin-
de olacaktır. Bundan sonra da inşallah yatı-
rımlarımıza, çalışmalarımıza devam edece-
ğiz. Anadolu'yu her geçen gün ihya etme ça-
lışmamız olacak.

Güçlü Anadolu'nun güçlü Türkiye olduğu-
nun bilincindeyiz. Anadolu'muz ile olan iş birli-
ğimizi hem ihtiyaçları yerinde görerek bizzat 
yerine getirme çabamız devam edecek.”

Derelispor saha iznini beklemede
Süper Amatör lig play-

off takımlarından Derelis-
por, Futbol sahaların kulla-
nıma açılmasını merakla 
bekliyor.

Sezonu ikinci sırada ta-
mamlaya rak play-off 
maçları oynamaya hak 
kazanan Derelispor da sa-
haların açılma izni geldiği 
an idmanlara hızlı tempo 
ile başlanacağı öğrenildi.

Derelispor 18 Temmuz 
tarihinde maçlar oynan-
maya başlarsa ilk sınavını 
lider Eynesil Belediyespo-
ra karşı verecek.

 Hentbol liglerinde 2 takım yer alacak 
2020-2021 sezonunda organize edilecek olan 

Hentbolde iki kategoride takımlarımız mücadele ede-
cekler.

Kovid-19 salgını geçtiği takdirde Büyük Bayanlar 

Hentbol Süper liginde Görele Belediyespor, Büyük Er-
kekler Hentbol 1. liginde ise Gençlikspor takımları yer 
alarak mücadele edecekleri liglerde başarı araya-
caklar.

Sahaların
 açılmasını
 bekliyorlar

18 Temmuz tarihinde başlatılması planlanan 
Süper Amatör lig play-off grubu takımları idman ya-
pabilme adına sahaların açılma kararını bekliyor-
lar.

Süper Amatör lig play-off grubu takımları Derelis-
por, Eynesil Belediyespor, 1957 Espiyespor takımları 
ilçede ve Merkezde bulunan sahaların ne zaman 
açılacağını merak ediyorlar.

Sadece C klasmanda ilimiz adına 2 hakem görev alacak

 Baran ile Görmüş kaldılar 
Basketbol Merkez Hakem Kurulu tarafından 2 Haziran 2020 tari-

hinde yapılan toplantıda, 2020 – 2021 sezonunda görev yapacak 

Klasman Hakemleri ve Hakem Değerlendiricileri belirlendi.

Kurul yaptığı toplantıda; pandemi sürecini de göz önünde bu-

lundurarak, 2019 – 2020 sezonunda görev yapan Klasman Hakem-

leri ve Hakem Değerlendiricileri listelerinde herhangi bir değişiklik ya-

pılmamasına karar verdi.

Buna göre; A Klasmanı 34, B Klasmanı 58 ve C Klasmanı 213 

hakem olarak belirlendi.

BARAN İLE GÖRMÜŞ GÖREV ALACAKLAR

2020-2021 Basketbol sezonunda oynanacak olan C klasmanın-

daki maçlarda ilimizi temsilen Celal Görmüş ile Sezer Baran görev 

alabilecekler.

 Derelisporlu futbolcular sabırsız 
18 Temmuz 2020 Cumartesi 

günü başlaması planlanan Süper 

Amatör lig play-off’ta mücadele 

edecek olan Derelispor kadro-

sunda yer alan futbolcular yeni-

den futbol oynamayı özlemiş du-

rumdalar.Derelispor kadrosun-

da yer alan futbolcular müsaba-

ka öncesi saha çalışmalarını öz-

lediklerini kaydettiler.
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 Giresunspor galibiyete kilitlendi  
TFF 1’inci Liginde bu akşam Bursaspor’u konuk edecek olan Giresunspor, sahadan 

galibiyetle ayrılıp Adana Demirspor mağlubiyetini unutturmak ve play-off hattına 
daha da yaklaşmak istiyor.

Ligde play-off mücadelesi yapan Giresunspor’da gözler Bursaspor ile bu akşam sa-
hasında oynayacağı zorlu 90 dakikaya çevirdi. Pandemi sürecinde üç günde bir 
maça çıkan yeşil beyazlılar, ligin ilk devresinde oynanan maçta rakibini 3-2 yendiği Bur-
saspor karşılaşmasının hazırlıklarını tamamlayıp maç saatini beklemeye koyuldu.

Bu akşam saat 20.00’de Giresun Atatürk Stadında oynanacak olan ve Eskişehir Böl-
gesi hakemlerinden Suat Arslanboğa’nın yöneteceği karşılaşmaya Giresunspor’un 
Metin, Mehmet Taş, Numan, Murat Akça, Muhammed, Renan, Mehmet Güven, Milin-

kovic, Del Valle, Özgür Can, Rusescu onbiriyle çıkması bekleniyor. Yeşil beyazlılarda Landel kırmızı kart 
cezası nedeniyle kadroda yer almazken, Murat Akça, Muhammed ve Tanase ise sarı kart sınırında bu-
lunuyor.

KUTLU: "İLK 6 HEDEFİMİZİ SONUNA KADAR SÜRDÜRECEĞİZ”
Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Kutlu, Bursaspor maçından galibiyetle ayrılmak istediklerini söy-

ledi.

Kutlu, yaptığı açıklamada, 3 günde bir maç oynamanın sıkıntısını yaşadıklarını belirtti.
Zor bir periyot yaşadıklarını kaydeden Kutlu, “8 gün içinde 3 maç oynadık. En azından Adana 

Demirspor maçında bize bir gün daha dinlenme süresi verilebilirdi. Pazar günü oynayabilseydik ta-
kımımız bir gün daha fazla dinlenme şansı olurdu. Salı günü yine bir maçımız var. 2 haftada 4 maç 
oynamış olacağız. Bu çok zor bir periyot. Bursaspor maçından 3 puanla ayrılacağımızı düşünüyo-
rum. İlk 6 hedefimizi sonuna kadar sürdüreceğiz” dedi.

Çotanaklar 5’te 5
 yapmak istiyor

Giresunspor, bu akşam karşıla-
şacağı Bursapor’u yenerek iç sa-
hada 5’te 5 yapmak istiyor.

Daha önce iç sahada oynadığı 
Boluspor, Keçiörengücü, Adanas-
por ve İstanbulspor maçlarından 
galibiyetle ayrılan Giresunspor, bu 
akşam Bursaspor’u da yenerek se-
riyi devam ettirmek istiyor.

Bursaspor’u yenerek 5’te 5 yap-
mak isteyen yeşil beyazlılar bu 
sezon 14 maçta 30 puan topladı 
ve en iyi 4’üncü takım konumunda 
bulunuyor.

 Gözler Raul Rusescu’da 

Giresunspor’un bu akşam oynayaca-

ğı Bursaspor maçında gözler golcü 

oyuncu Raul Rusescu’da olacak.

Rusescu, Adana Demirspor’a attığı 

golle Giresunspor formasıyla bu sezon-

ki toplam gol sayısını da 12’ye yükseltti.

Yeşil beyazlıların ilk yarıda deplas-

manda 3-2 yendiği Bursaspor karşılaş-

masında da 2 gol atarak takımın galibi-

yetine katkıda bulunan Rusescu’dan bu 

akşam da gol bekleniyor. Rusescu, 

Özgür Can ile birlikte yeşil beyazlıların 

bu akşamki gol umudu olacak.

 Ligden ilk düşen Eskişehirspor 
TFF 1’inci Liginde 30’uncu hafta mücadelesinde 

Eskişehirspor, 2-0 öne geçtiği maçta Altay ile 2-2 be-
rabere kaldı ve bitime 4 hafta kala 2’nci Lige düştü.

55 yıllık geçmişe sahip Eskişehirspor, sezonun ta-
mamlanmasına 4 maç kala küme düşmeyi mate-
matiksel olarak garantiledi. Eskişehirspor, 2016-2017 
sezonundan bu yana mücadele verdiği TFF 1. Lig'e 
veda etti.

Bu sezon genç bir kadroyla mücadele eden Eski-
şehirspor, yaşadığı ödeme güçlüklerinden dolayı top-
lam 15 puanının silinmesini önleyemedi.

Ligin 30. haftasını 12 puanla geçen Eskişehirspor, 
son 4 haftaya girilirken düşme hattının hemen üzerin-
deki Boluspor'un 15 puan gerisinde kalarak gelecek 
sezon TFF 2. Lig'e düşmeyi garantilemiş oldu.


